
Referat fra medlemsmøte 31.01.2024 

 

Vi var 16 medlemmer til stede. 

Referat fra november 2023 opplest og vedtatt. 

 

Ingen innkommende post. 

 

Dag orienterte om tur i 2024, og hadde avstemning om det ble på våren eller 
høsten. De fleste ønsket tur i september. Alle ble oppfordret til å komme 
med forslag til en 4-6 dagers tur. 

 

Vi spiste pizza og tok lodd for kr: 1910,- 

 

Møte avsluttet 19.00 

 

Birgit Pettersen 

sekretær 

 


